
پرسپولیسی ها در نیم فصل اول در کنار 
خیبر خرم آباد و هوادار بیش از ســایر 
تیم ها تیــر دروازه حریف را به لرزه در 

آورده اند.
به گزارش فوتبال 360، »بدشانســی« یکی 
از کلمات کلیدی اســت که معمولا پس از 
بازی از ســوی مربیان بازنده مطرح می شود 
و آن ها تلاش می کنند ناکامی تیم های خود 
را گردن فاکتوری به نام »شانس« بیندازند. 
اتفاقی که در اغلب اوقات از ســوی هواداران 
چندان مورد قبول واقع نمی شود و آن ها بر 
این باور هستند که اشــاره به شانس صرفا 
تلاشــی برای فرار از مسئولیت است. با این 
حال به نظر می رســد فاکتور شانس هم در 

تعیین سرنوشت بعضی مسابقات تاثیر زیادی 
دارد. بــرای درک این موضوع کافی اســت 
شوت علیرضا جهانبخش در نیمه نهایی جام 
ملت های آســیا 2023 مقابل قطر را به یاد 
بیاورید. جایی کــه کاپیتان تیم ملی با یک 
ضربه تماشایی در آستانه به ثمر رساندن گل 
تساوی بود ولی ضربه اش با برخورد به تیرک 
راهی به دروازه پیــدا نکرد. کافی بود در آن 
لحظه مسیر حرکت توپ تنها چند میلی متر 
تغییر کند تا ایران به گل سوم برسد و بازی 

به ضربات پنالتی کشیده شود.
این موضوع نشــان می دهد شــانس هم در 
عملکرد تیم هــا می تواند تاثیرگذار باشــد 
و آمــاری از تعداد برخورد تــوپ به تیرک 

دروازه ها در نیم فصل اول لیگ برتر نشــان 
می دهد کدام تیم ها در کنار مسائل فنی، از 

شانس بیشتری هم برخوردار بوده اند.
پرســپولیس در صدر رکوردداران ضربه به 

تیرک حریفان
در نیم فصل اول لیگ برتر 3 تیم پرسپولیس، 
خیبــر خرم آباد و هوادار تهــران با 7 ضربه 
به تیــرک دروازه حریفان رکــورددار بودند 
و در صــدر تیم های بدشــانس این بخش 
قرار گرفتند. ســپاهان اصفهان، شمس آذر و 
گل گهر ســیرجان هم بــا 5 ضربه به تیرک 
دیگر تیم های بدشانس لیگ بودند و استقلال 
تهــران هم 4 بار تیرک دروازه رقبا را به لرزه 

درآورد.

اســتقلال خوزســتان، آلومینیــوم اراک و 
نساجی مازندران با تنها یک ضربه و چادرملو 
اردکان با 2 شــوت به تیرک دروازه کمتر از 

سایر تیم ها تیر دروازه را به لرزه درآورده اند.
اســتقلال خوزســتان و چادرملو به تیرک 

نمی زند ولی تیرک می خورند
چادرملو اردکان که در نیم فصل اول تنها 2 
بار تیرک دروازه رقبا را به لرزه درآورده بود، 
7 بار توپ به تیرک دروازه اش برخورد کرد تا 
به خوش شانس ترین تیم نیم فصل اول تبدیل 
شود. اســتقلال خوزستان هم مثل چادرملو 
یکی از تیم های خوش شــانس بوده و 6 بار 
توپ به تیرک دروازه اش اصابت داشته است.

پرســپولیس که با 7 ضربه به تیرک دروازه 
حریفان از این حیث تیم بدشانسی بوده، 5 
بار هم توپ به تیرک دروازه اش خورده تا به 

نوعی آمار قبلی جبران شود.
مازنــدران،  نســاجی  اصفهان،  ذوب آهــن 
آلومینیوم اراک، شــمس آذر قزوین و هوادار 
تهران هــم با 5 برخــورد توپ بــه تیرک 
دروازه شــان در جمع تیم های خوش شانس 

نیم فصل اول قرار می گیرند.
اســتقلال که 4 توپ به تیــرک دروازه رقبا 
زده، 3 توپ هم به تیرک دروازه اش خورده و 
آمار نسبتا برابری در این زمینه دارد. تراکتور 
هــم 4 بار تیرک خــورده و 4 بار هم تیرک 
دروازه حریفــان را لرزانده اســت. در طرف 
مقابل سپاهان که با 5 ضربه به تیرک یکی از 
تیم های بدشانس لیگ بوده، تنها یک تیرک 
خورده تا در کارهای دفاعی خوش شــانس 

باشد.
مس رفســنجان هم با 2 ضربــه به تیرک 
دروازه حریفــان و برخــورد 2 ضربــه بــه 
تیــرک دروازه اش یکی از تیم هایی اســت 
 کــه تیــرک دروازه کمتریــن دخالــت را 

در نتایجش داشته است. 

باشگاه استقلال به طور رسمی از جوئل 
عنوان  به  قرقیزستانی،  مهاجم  کوجو، 

خرید جدید خود رونمایی کرد.
بــه گــزارش »ورزش ســه«، جوئل کوجو 
بازیکن قرقیزستانی که یکی از بازیکنان مد 
نظر پیتسو موسیمانه سرمربی استقلال بود، 
چند هفته پیش در زمان مدیریت فرشــید 
ســمیعی با اســتقلال به توافق رسید و به 

ایران هم سفر کرد. 
او بــرای عقد قرارداد رســمی باید مراحل 
اداری را پشت ســر می گذاشت و حالا این 
اتفــاق در زمان مدیران تــازه وارد رخ داده 
و باشگاه اســتقلال امروز به طور رسمی از 

کوجو رونمایی کرد.
کوجو به ساختمان باشــگاه استقلال رفت 
و جلســه ای را با علــی تاجرنیــا نماینده 
در  خلیج فــارس  هلدینــگ  تام الاختیــار 
اســتقلال و همچنین علی نظری جویباری 
مدیرعامل جدید این باشگاه برگزار کرد. در 
این جلسه دو طرف درباره موضوعات مربوط 
به قرارداد تفاهم کردند و این قرارداد امضا 

شد.
این مهاجم غنایی- قرقیزســتانی قراردادی 
3.5 ســاله را با اســتقلال امضا کرد و بعد 
از آن هــم عکســی یادگاری بــا تاجرنیا و 
نظری جویباری انداخت تا به طور رســمی 

کارش را در جمع آبی پوشان آغاز کند.
این مهاجم 26 ساله که تابعیت قرقیزستان 
را دارد، 23 بازی ملی در کارنامه خود دارد 
و موفق به زدن ۱0 گل ملی هم شده است. 
کوجــو کــه عنــوان مــرد ســال فوتبال 
قرقیزســتان را به تازگــی از آن خود کرده، 

در فصل گذشــته برای دینامو ســمرقند 
ازبکســتان بازی کرد و در 27 بازی، یازده 

گل به ثمر رساند.
او سابقه بازی در آلای و دوردوی قرقیزستان 
و کسب عنوان قهرمانی را دارد و یک بار نیز 

آقای گل لیگ قرقیزستان شده است.
باشــگاه اســتقلال برای جــذب کوجو از 
تیم دینامو ســمرقند ازبکســتان مذاکرات 
متعددی با مســئولان این باشگاه داشت. او 
فصل قبل برای تیــم ازبک ۱۱ گل به ثمر 
رســانده بود و همین مســئله کار را برای 
انتقالش به ایران ســخت می کرد. در نهایت 
مدیران آبی توانســتند بــا پرداخت 300 
هزار دلار به عنــوان مبلغ رضایت نامه، این 
بازیکن قرقیزســتانی را آزاد کنند و قرارداد 

طولانی مدتی را با او به امضا برسانند.
آخرین مصاحبه او پیش از ترک ازبکستان 
است که با خبرنگار سایت چمپیونات انجام 
شــده اســت، جایی که کوجــو از آینده و 

گذشته می گوید:
دینامو  در  دو ســال حضورت  درباره 

صحبت کن. 
کوجو: از فرصت هایی که دینامو در اختیارم 

گذاشت سپاسگزارم. 
همچنین از ســرمربی مان که به من اعتماد 
کرد، تشــکر می کنم. روزهــای خوبی در 
دینامو داشتم. دریافت پیشنهاد از تیم های 
مختلف آرزوی هر فوتبالیســتی اســت و 

پیوستن به تیم های بهتر هدف من است.
گزینه حضور در استقلال چطور مطرح 

شد؟ 
کوجــو: صادقانــه بگویــم، پیــش از این 

هــم پیشــنهادهایی داشــتم. نمی خواهم 
فخرفروشــی کنــم امــا تقریبا هــر روز 
می کردم.  دریافت  جدیدی  پیشــنهادهای 
داشــتن پیشــنهادهای متعدد بــرای هر 

فوتبالیستی خوشایند است.
بــه من گفتنــد که اســتقلال علاقمند به 
جذب من است و با باشگاه پای میز مذاکره 

نشستیم.
نظرتــان دربــاره حضــور تیم ملی 
قرقیزســتان در مرحله مقدماتی جام 

جهانی ۲۰۲۶ چیست؟
کوجــو: این مســابقات بــرای ما بســیار 

به  یادماندنی است. 
تا پایان مبــارزه می کنیــم و فوتبال پر از 

اتفاقات غیرمنتظره است. 
این اولیــن مرحله مقدماتی جام جهانی در 
دوران حرفــه ای فوتبال من اســت و تمام 
تلاشم را می کنم که در این بازی ها بهترین 

عملکرد را داشته باشم. 
ما در گروه ســختی قرار گرفته ایم اما این 

مشکلی برای من نیست. 

در بازی مقابل ازبکســتان و ایران مقاومت 
خوبی نشان دادیم اما فکر می کنم در هر دو 

دیدار کمی بدشانس بودیم.
لیگ  و  شما دو فصل در ســوپرلیگ 

حرفه ای بازی کردید
کوجو: رقابت در لیگ حرفه ای بسیار جدی 
اســت و چند تیم قدرتمنــد حضور دارند. 
به طور کلی، ســطح لیــگ حرفه ای هم بد 

نیست.
اما سطح ســوپر لیگ کاملا متفاوت است. 
بازیکنان ملی پوش در تیم های ســوپر لیگ 

حضور دارند.
- درباره ســطح لیگ ایران چه نظری 

دارید؟ 
کوجــو: نمی خواهــم زیــاد دربــاره لیگ 
ایــران صحبت کنم اما همــه می دانیم که 
باشــگاه های ایــن لیگ چقــدر قدرتمند 
هســتند.  باشــگاه های ایرانــی عملکــرد 
شایسته ای در لیگ قهرمانان آسیا دارند، به 
همین دلیل لیگ داخلی ایران را در سطح 

بالایی می دانم.

رونمایی از خوش شانس ترین و بدشانس ترین تیم های لیگ برتر 

بخت بد پرسپولیس تا اقبال استقلال خوزستان 

جوئل کوجو به استقلال پیوست

لئو مسی به اروپا برمی گردد! 

اینترمیامی برای تمدید قرارداد لیونل مسی استراتژی ویژه ای تدوین  کرده که 
شــاید باعث بازگشت او به اروپا بشــود.   به گزارش »ورزش سه«، لیونل مسی 
برای اینترمیامی فراتر از  باارزش ترین دارایی باشگاه است. او ستاره ای است که 
تاریخ باشــگاه را  به کلی زیر و رو کرده و مشخص است که اینترمیامی نخواهد 
چنین  برگ برنده ای را از دست بدهد.   قرارداد فعلی لیونل مسی با اینترمیامی 
تا دســامبر 2025 اعتبار دارد،  یعنی کمتر از یک ســال دیگر. البته باشگاه از 
این آپشــن برخوردار است  که قرارداد را یک ســال اتوماتیک تمدید کند. اما 
اینترمیامی به این  راضی نیست و استراتژی خاصی برای تمدید قرارداد لئو آماده 

کرده  است. پیشنهاد تمدید اینترمیامی به زودی به کاپیتان لئو ارائه  می شود.  
دیوید بکام و خورخه ماس، دو مالک باشــگاه، در حال بررسی نهایی  بندهای 
پیشنهادشان به مسی هستند. روزنامه مارکا خبر داد که بکام  مایل است بعد از 
پایان پیش فصل ام ال اس قرارداد جدید با مسی را  امضا کند.   اما مهمترین بخش 
پیشنهاد اینترمیامی این است: باشگاه آمریکایی  می خواهد مسی چندین ماه را 
در یک تیم اروپایی بازی کند تا ریتم  خود را از دست ندهد و در شرایط مسابقه 
بماند. به خصوص با توجه  به اینکه مسی باید در سال پیش رو خودش را برای 
حضور در جام  جهانی 2026 آماده کند این پیشنهاد برای او هم جذاب خواهد 
بود.   بر اساس این گزارش، در پیشنهاد اینترمیامی علاوه بر مبلغ قابل  توجهی 
افزایش دستمزد، مسی این اختیار را خواهد داشت که  ماه های آخر سال 2025 
و ماه های اول سال 2026 را در یک تیم  اروپایی بازی کند. او در دوران تعطیلی 
لیگ ام ال اس راهی اروپا  می شود و فوریه برمی گردد تا فاز نهایی آمادگی خودش 

برای شرکت در  جام جهانی و دفاع از قهرمانی آرژانتین را پشت سر بگذارد. 

اینتر دوناروما را می خواهد!

باشگاه اینتر در تلاش است تا سنگربان سابق میلان و کنونی پاری سن ژرمن 
را جذب کند. به گزارش ایسنا، جیان لوکا دوناروما محصول باشگاه میلان است 
و بعد از چند فصل حضور و درخشــش در این تیم راهی لیگ فرانســه شد تا 
پیراهن پاری سن ژرمن را برتن کند. دوناروما سنگربان اصلی پاری سن ژرمن 
و تیم ملی فوتبال ایتالیا هم به شــمار می آید و باتوجه به سن و سالی که دارد 
می تواند فعلا در ســطح نخســت فوتبال اروپا بدرخشد. باشگاه اینتر به جذب 
سنگربان سابق میلان علاقه دارد. دی مارتزیو خبرنگار سرشناس ایتالیایی این 
خبر را تایید کرد و نوشــت: اینتر به جذب دوناروما علاقه دارد و در تلاش است 
که این سنگربان ایتالیایی را در تابستان پیش رو به خدمت بگیرد. چند روز قبل 
روزنامه کوریره دلا سرا ایتالیا مدعی شد لوئیس  انریکه سرمربی پاری سن ژرمن 
تمایلی به ادامه همکاری با دوناروما ندارد تا جایی که حتی جایگزین  او را هم به 
باشگاه پاری سن ژرمن معرفی کرده است. این دروازه بان 25 ساله ایتالیایی یک 
سال دیگر با پاری سن ژرمن قرارداد دارد و این باعث شده تا احتمال جدایی او 

از تیم پاریسی زیاد باشد.

واکنش بنزما به خداحافظی از فوتبال

مهاجم فرانســوی الاتحاد به خداحافظی از فوتبال در پایان فصل جاری واکنش 
نشــان داد. او همچنین به حمایت از وینیسیوس پرداخت و تاکید کرد که این 
ســتاره برزیلی به توپ طلا خواهد رســید. به گزارش ایسنا، کریم بنزما دومین 
فصل حضورش در لیگ عربســتان را تجربه می کنــد. بنزما فصل قبل نمایش 
ناامید کننده ای در الاتحاد داشــت و انتقادهای زیادی از او شــد اما این ستاره 
فرانسوی در فصل جاری از بهترین های لیگ عربستان بوده است و سهم بسزایی 
در صدرنشــینی الاتحاد داشته اســت. پیش از این رسانه های عربستانی مدعی 
شــدند که بنزما قصد دارد در پایان فصل جــاری از فوتبال خداحافظی کند اما 
خود بنزما به این موضوع واکنش نشــان داد و آن را رد کرد. به نوشته اسپورت، 
بنزما در واکنش به این ســوال که آیا قصد دارد در پایان فصل جاری از فوتبال 
خداحافظی کند، گفت: چنین چیزی اصلا صحت ندارد. من در شرایط خوبی قرار 
دارم و می خواهم فعلا فوتبال بازی کنم. کاپیتان سابق رئال مادرید به حمایت از 
وینیسیوس پرداخت و گفت: وینیسیوس بازیکن بزرگی است و این را اثبات کرده 
است. او دیر یا زود به توپ طلا خواهد رسید. بنزما در فصل جاری لیگ  عربستان 
در ۱0 بازی که برابر الاتحاد به میدان رفته ۱0 گل به ثمر رسانده و 3 پاس گل 

داده است تا نشان دهد که به روزهای اوج خود برگشته است.

هالند مرد سال فوتبال نروژ شد

مهاجم منچسترســیتی به عنوان مرد سال فوتبال نروژ انتخاب شد. به گزارش 
ایسنا، ارلینگ هالند مهاجم منچسترسیتی به عنوان بهترین بازیکن سال نروژ 
انتخاب شــد. این خبر را سایت فدراسیون فوتبال نروژ اعلام کرد. این بازیکن 
24 ساله برای پنجمین بار متوالی برنده این جایزه شد. هالند در واکنش به این 
انتخاب گفت: برای من، این یک اتفاق خوب و فوق العاده است. واقعا از کسانی 
که من را انتخاب کردند تشکر می کنم.  افتخار می کنم که برای پنجمین سال 
متوالی برنده این جایزه شــدم. او در بخش بعدی صحبت هایش گفت: ســال 
خوبــی بود، من به طور مداوم بازی کــردم و گل زدم و به همین خاطر از این 
اتفاق خوشحالم. ما قهرمان لیگ برتر شدیم که فوق العاده بود و موفقیت های 

زیادی با تیم داشتم. 

خارجی

واگذاری آزادی 
شیرودی و ۱۰۰۰ پرسش

واگذاری مجموعه های برزگ ورزشــی کشــور در شرایطی 
از ســوی هیات واگذاری مورد موافقت واقع شده است که 
مشخص نیست این تصمیم با چه سازوکاری انجام می شود 
و چه پیامدهایی برای ورزش ایران خواهد داشت. به گزارش 
ایســنا، چهارصد و بیســت و هفتمین نشست هیات عالی 
واگذاری به تازگی برگزار و با پیشنهاد واگذاری مجموعه های 
فرهنگی ورزشی آزادی، انقلاب،  شهید شیرودی،  کبکانیان، 
کشــوری، اردوگاه تیم هــای ملی امام رضا )ع( رامســر و 
مجموعه سوارکاری نوروز آباد، موافقت و قرار شد تا نام این 
مجموعه ها وارد فهرست واگذاری ها شود؛ با این حال مقرر 
شد مجموعه فرهنگی ورزشی انقلاب از اولویت واگذاری های 
امسال خارج شــود. اما ابهامات بسیاری در مورد پیشنهاد 
واگــذاری مجموعه های بزرگ ورزشــی کشــور از جمله 
مجموعه ورزشی آزادی وجود دارد و اصلا مشخص نیست 
قرار اســت چه ســازوکاری در مورد واگذاری این مجموعه 

مدنظر قرار گیرد.
چرا مجموعه های کلان ورزشی باید واگذار شوند؟

در ابتــدای امر باید بدانیم که مجموعه هایی نظیر مجموعه 
فرهنگی ورزشی آزادی، مجموعه فرهنگی ورزشی انقلاب، 
شــهید شــیرودی، مجموعه ســوارکاری نوروزآباد، شهید 
کبکانیان، شهید کشوری، اردوگاه تیم های ملی امام رضا )ع( 
رامسر، مجموعه سوارکاری نوروزآباد و مجموعه سوارکاری 
گنبد به عنوان زیرساخت های اصلی ورزش کشور و سرمایه 
ورزش ایران به شمار می روند. اینکه اساسا چرا باید چنین 
مجموعه هایی در لیست واگذاری قرار گیرند پرسش اصلی 
است که باید از سوی متولیان امر نسبت به آن شفاف سازی 
شود چرا که واگذاری آن ها مبتلا مسائل مختلفی است که 
در صورت نادیده گرفتن آن ها ورزش کشــور با چالش های 

متعدد دیگری مواجه خواهد شد.
برآورد قیمت آزادی، شیرودی و...امکان پذیر است؟

نکته مهــم دیگر قیمت این مجموعه هــای کلان و بزرگ 
ورزشــی اســت؛ چگونه و با چه متر و معیــاری می توان 
مجموعه های کلان ورزشی کشور که هزاران هکتار هستند 
و علاوه بر این برخی از آن ها به عنوان سرمایه و نماد ملی به 

شمار می روند را قیمت گذاری کرد؟
تغییر کاربری در انتظار مجموعه های بزرگ ورزشی کشور؟

آیــا پس از واگذاری این مجموعه هــا امکان تغییر کاربری 
وجود دارد؟ این مهم ترین پرســش و دغدغه این روزهای 
علاقمندان ورزش کشــور اســت. اگر امکان تغییر کاربری 
این اماکن وجود نداشته باشد سوال مهم این است که چه 
توجیه اقتصادی برای تحویل گیرنده این مجموعه ها وجود 
دارد؟ کدام عقل سلیمی حکم می کند در راستای در اختیار 
گرفتــن مجموعه چند هزار هکتاری ورزشــی اقدام کرد و 

شاهد توجیه اقتصادی و بازگشت سرمایه نبود؟
همچنین چگونه می توان این اطمینان را به ورزش کشــور 
داد که پس از چند ســال، کاربری مجموعه های ورزشــی 
کشور تغییر نکند و شاهد پدیده تجاری سازی مجموعه های 

ورزشی کشور نباشیم؟  
ورزش گران تر می شود؟

 در صورتی که مجموعه های کلان ورزشی کشور که عموما 
در اختیار شرکت توسعه و نوســازی اماکن ورزشی وجود 
دارد و به عنوان زیرمجموعه وزارت ورزش و جوانان فعالیت 
می کند، واگذار شود چگونه می توان اطمینان داد که ورزش 
در کشور بیش از پیش گران نشود و شاهد حذف کامل آن 
از سبد خانوارها نباشــیم؟ همان اتفاقی که امروزه به طور 
مثال در مورد مجموعه ای نظیر انقلاب رخ داده و بسیاری از 
مــردم به دلیل گرانی، امکان تردد در این مجموعه را حتی 
برای اســتفاده از فعالیتی نظیر پیاده روی ندارند و به طور 
حتم واگذاری، موجب گران شدن بیشتر ورزش نیز می شود.

چرا به جای مجموعه های کشور، پروژه های نیمه 
تمام را واگذار نمی کنند؟

مصطفی هاشمی طبا، رئیس دو دوره سازمان تربیت بدنی و 
رئیس ســه دوره کمیته ملی المپیک که کاندیدای ریاست 
جمهوری نیز بوده، ضمــن انتقاد از واگذاری مجموعه های 
کلان ورزشی کشور نظیر مجموعه فرهنگی ورزشی آزادی 
و مجموعه شهید شــیرودی، بیان کرد: واگذاری به معنای 
عام و اصولی آن اتفاقی خوب اســت اما آیــا در مورد این 

مجموعه ها اساسا تفکر اصولی صورت گرفته است؟  
وی ادامه داد: پرســش اولیــه اینکه دولت بــه چه دلیل 
پروژه های نیمه تمام ورزشی که بار مالی سنگینی به همراه 
دارد را واگذار نمی کند تا نه تنها شــاهد اتمام این پروژه ها 
باشــیم بلکه این همه هزینه از ســوی دولت انجام نشود و 
در عین حال مردم هرچه ســریع تر بتوانند از ظرفیت این 
پروژه های ورزشی نیمه تمام که کامل خواهد شد، استفاده 
کنند؟هاشمی طبا با تاکید بر اینکه مگر می شود مجموعه 
ورزشی آزادی و مجموعه ورزشی شیرودی را به عنوان نماد 
و ســرمایه ملی واگذار کرد؟ گفت: این دو مجموعه سرمایه 
و نماد ملی به شــمار می روند و اساسا متوجه نمی شوم که 
چرا باید در مســیر واگذاری قرار گیرنــد؟ این اتفاق اصلا 
موضوعیت ندارد و شاید پشت پرده هایی وجود دارد که ما 
از آن مطلع نیســتیم. وی با بیان اینکه سرمایه گذاری در 
یک پروژه اقتصادی، توجیه مالی می خواهد، عنوان کرد: این 
روند هیچ توجیه اقتصادی برای متقاضیان ندارد مگر اینکه 
بخواهند کاربری مجموعه هایی نظیر آزادی و شــیرودی را 
تغییر دهند و تجاری کننــد که به طور حتم با لطمه های 

بسیار به ورزش کشور همراه خواهد بود.
وزیر ورزش: واگذاری غیرقانونی است

این در حالی اســت که روز گذشــته وزیر ورزش و جوانان 
در پاســخ به سوال ایسنا مبنی بر قرار گرفتن مجموعه های 
بزرگ ورزشی کشور از جمله آزادی، شیرودی، کشوری و ... 
در فهرست واگذاری بر اساس اعلام هیات واگذاری، تصریح 
کرد: مصوبه دولت اســت که چهار مجموعه آزادی، انقلاب، 
شیرودی و کشوری جزو دارایی های وزارت ورزش و جوانان 
اســت و این تصمیم مجموعه خصوصی سازی خلاف قانون 

است.
ابهامات پر شمار واگذاری

در نهایت اینکه موافقت با واگذاری این مجموعه های کلان 
ورزشــی از سوی هیات واگذاری تنها به چند سطر خلاصه 
شــده و هیچ توضیحی در خصوص نحــوه واگذاری ها ارائه 
نشده است؛ مســاله ای که باید نسبت به آن چاره اندیشی 
می شــد و با شفاف ســازی و پاســخگویی به پرسش ها و 
ابهامات پر تعداد کارشناسان و اهالی رسانه همراه می شد، 
موضوعی که به نظر می رســد در مورد آن غفلت شــده و 
 باید هرچه ســریع تر مشخص شــود چه در سر مسئولان 

متولی امر می گذرد.

گزارش
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علیرضا دبیر به شــایعات حضورش در 
واکنش  فوتبال  فدراســیون  انتخابات 

نشان داد.
به گزارش فوتبال 360، در روزهایی که ثبت 
نام نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال در 
جریان بود، شایعه عجیبی در خصوص حضور 

علیرضا دبیر در فوتبال پخش شــد. ماجرا از 
این قرار بود که چند منبع مدعی شدند بعضی 
از مســئولان از علیرضا دبیر برای حضور در 
انتخابات فدراسیون فوتبال درخواست کرده اند 
و رئیس فعلی فدراســیون کشتی هم ممکن 
اســت در نهایت به این موضوع پاسخ مثبت 

بدهد و وارد رقابت شود. این موضوع چند روز 
قبل با واکنش امیر عابدینی، یکی از نامزدهای 
انتخابات فدراسیون فوتبال همراه شد و حالا 

دبیر پاسخ او را داده است.
هنوز آنقدر بدبخت نشده ایم که دبیر 

به فوتبال بیاید!
امیر عابدینــی، نامزد انتخابات فدراســیون 
فوتبال در واکنش به احتمال حضور علیرضا 
دبیر رئیس فدراسیون کشــتی برای حضور 
در انتخابات فدراســیون فوتبال گفت: »دبیر 
به درد همان یک خم گرفتن می خورد. هنوز 
آنقدر بیچاره و بدبخت نشده ایم که او بیاید. دو 
سال طول کشید تا کفاشیان بفهمد 4-4-2 

یعنی چه«.

افتخارات کشتی با هیچ رشته ای قابل 
مقایسه نیست

شــایعه حضور دبیر در انتخابات فدراسیون 
فوتبــال و واکنش امیر عابدینی، باعث شــد 

رئیس فدراســیون کشــتی به ایــن موضوع 
پاســخ بدهد. علیرضا دبیر در حاشــیه یک 
مراســم گفــت: »این ادب خودش اســت و 
ورود نمی کنم. شــایعه نبود و 2 ماه خیلی از 
دوستان می گفتند که ثبت نام کنم. سیاسی ها، 
فوتبالی ها و ورزشی ها بودند که به بنده لطف 
داشــتند. حتی روزهای آخر تحت فشار بودم 
که در انتخابات ثبت نام کنم. فوتبال کشــور 
آنقدر خوب کار می کند و من در کشــتی کار 
دارم. فوتبال که از کشتی بالاتر نیست که من 
بگویم می خواستم به جای بالاتر بروم ولی ما 
عادت داریم مدیری هنوز نیامده، می خواهد به 
جای بالاتر بپرد. امیدوارم این فرهنگ عوض 
شود و کارمان را خوب انجام دهیم. کشتی با 
فاصله ورزش اول ایران است و افتخاراتش با 
هیچ فدراسیونی قابل قیاس نیست. ما کارمان 
را باید انجام دهیــم و دنبال گول زدن مردم 
با حرف های قشــنگ هم نباشــیم. من هیچ 

تمایلی به حضور در فوتبال نداشتم«. 

واکنش دبیر به صحبت های عابدینی

آخرین وضعیت ناهید کیانی  وحید طالب لو جانشین غلامپور می شود؟
مدیر تیم های ملی تکواندو از 
دست  انگشت  موفق  جراحی 
ناهید کیانی خبر داد و گفت: 
وی بزودی تمرینات خود را از 

سر می گیرد.
اصغر رحیمی در گفتگو با ایسنا، 
انگشــت  جراحی  عمل  دربــاره 
دست ناهید کیانی نایب قهرمانی 
المپیــک پاریــس، اظهــار کرد: 

انگشت دوم دست چپ ناهید کیانی در جریان مسابقات لیگ تکواندو دچار آسیب دیدگی 
شد و ترک خورد.  وی افزود: پس از این اتفاق او بلافاصله به بیمارستان منتقل شد و تحت 
عمل جراحی قرار گرفت که خوشبختانه جراحی او بدون مشکل خاصی انجام شد و وی در 

حال حاضر نیز شرایط خوبی دارد.

در  اســتقلال  تیم  تمرینات 
حالی آغاز شد که آبی پوشان 

فعلا مربی گلر ندارند.
به گزارش ایسنا، بعد از تعطیلات 
آبی پوشــان  اســتقلال،  روزه   ۸
تمرینات خود را بدون مربی گلر 

آغاز کردند
بهزاد غلامپور به دلیل مصدومیتی 
که دارد، قرار است یک عمل روی 

زانوی خود انجام دهد و در ادامه فصل از جمع آبی ها جدا خواهد شد.
گزینه اول جانشینی غلامپور حمید بابازاده، سنگربان سال های دور استقلال است و گزینه 
دوم آبی پوشان، وحید طالب لو، سنگربان خاطره ساز دهه ۸0 این تیم است که مدت ها است 

در خارج از کشور مربیگری می کند و حالا زمزمه های بازگشت او نیز به گوش می رسد.


